



Date: 24th June 2015

التاريخ: 24/يونيو/2015

To/ Dubai Financial Market,
Mr/ Hassan Abdulrahman Al Serkal
SVP & Chief Operations Officer-Operations Division

السادة / سوق دبي المالي
المحترم السيد / حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس التنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات / رئيس قطاع العمليات

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Third Meeting of the Year 2015 of the Board of Directors of Deyaar Development PJSC (By Circulation)

الموضوع : الاجتماع الثالث لمجلس إدارة شركة ديار
(بالتعمير) لعام 2015

With our compliments, we refer to the above subject and we would like to inform you that the Board of Directors of Deyaar Development PJSC will hold its Third Meeting of the year 2015 (by circulation) on Tuesday the 30th of June 2015 at 2:00 pm. The details of the real estate settlements recommended by the Executive Committee will be circulated to the Board Members for consideration and to issue the needed resolutions.

تتقدم شركة ديار للتطوير ش.م.ع بأطيب تحياتها، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة ديار للتطوير سيعقد اجتماعه الثالث للعام 2015 يوم الثلاثاء الموافق 2015/6/30 بعد الساعة 02:00 ظهرا (عن طريق التعمير) ، حيث سيتم تمرير البيانات الخاصة بالتسويات العقارية الموصى بها من قبل اللجنة التنفيذية لأعضاء المجلس للإطلاع عليها واتخاذ القرارات اللازمة .

Kind Regards,

مع فائق الاحترام والتقدير ،،،

عمر محمد قشبر
المستشار العام / أمين سر مجلس إدارة
شركة ديار للتطوير ش.م.ع



ديار
DEYAAR